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De fractie heeft de volgende vragen:

Het'Verhaalvan Heerle'- Het'Verhaalvan Moerctraten'- Het'Verhaalvan Nispen'- Het

'Verhaal van Wouw'- Het'Verhaalvan Wouwse Plantage'

Het'Verhaal van Roosendaal'

Geachte voozitte¡

Op 16 april202l stelden wi.¡ Raadsvraqen 97-2021 Verfraaien van het straatbeeld - Het Verhaal

van Roosendaal en haar dorPen.

Hierin gaven wij aan dat meerdere gemeenten werken aan het verfraaien van het straatbeeld. Ook in

Roosendaal en omliggende dorpen zrln naar ons idee, diverse kasten die door een

creatieve behandeling op te pimpen zijn naar een fraaier ogend (straat) beeld.

ln de beantwoording van de vragen gaf het college aan dat een initiatief van deze omvang vraagt

om een goed plan. Zo dathet ook kwalitatief meerwaarde heeft voor de stad en haar uitstraling. En

dat hierin een zorgvuldige procedure gevolgd wordt. Die kwaliteit kunnen instellingen op

cultuurgebied en citymarketing regelen. Het verhaalvan Roosendaalzou een mooithema zijn om op

deze manier aandacht te geven. Tevens gaf u aan dat bij een plan ook een realistisch tijdpad en een

begroting hoort. U gaf aan dat niet alle objecten in de stad zich hiervoor lenen.

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende (aanvullende) vragen

1. Z¡n onze gedachten, zoals u aangaf in de beantwoording, voorgelegd aan Roosendaal

Citymarketing met de vraag of dit idee aansluit op de citymarketingdoeleinden. Met hierbij

de vragen of er voldoende draagvlak en enthousiasme voor zo'n project is en zij dit haalbaar

achten? Graag een toelichting hierbijwaarom wel of niet.
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2. ls er al een plan m. b.t. 'Het verhaal van ... ', met hierin de goede kwaliteit, zorgvuldige



procedure, realistisch tijdspad en een begroting? Zo ia, wanneer mogen wij dit als

gemeenteraad ontvangen? Zo nee, wat is hiervan de reden?

3. Kunt u aangeven welke objecten hiervoor in aanmerking komen en welke niet? Graag een

toelichting hierop.

4. Welke stappen zijn er inmiddels gezet door Roosendaal Citymarketing en welke rol past

hierin vanuit de gemeente?

Namens Roosendaalse Lijst,

Marco Schillemans en Peter Raijmaekers

Namens de fractie van Roosendaalse Lijst ,

Marco Schillemans



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Zijn onze gedachten, zoals u aangaf in de beantwoording, voorgelegd aan Roosendaal

Citymarketing met de vraag of dit idee aanstuit op de citymarketingdoeleinden. Met hierbij

de vragen of er voldoende draagvlak en enthousiasme voor zo'n project is en zij dit haalbaar

achten? Graag een toelichting hierbü waarom wel of niet.

Dat is voorgelegd aan Citymarketing en zij hebben ook al een eerste plan uitgewerkt: Stad als

Canvas. Hier is ook een budget van € 20.000 voor beschikbaar gesteld. Citymarketing heeft onlangs

voor een eerste deel van het project uitvraag gedaan bij kunstenaars.

De bedoeling is om I prullenbakken in de stad te voorzien van stickers. Volgens de planning worden

de stickers in maart aangebracht. Vervolgproject is het laten beschilderen van garagedeuren en

rolluiken en de Kadetunnel. Realisatie in2023.

2. ls er al een plan m.b.t. 'Het verhaal van ...', met hierin de goede kwaliteit, zorgvuldige

procedure, realistisch tijdspad en een begroting? Zo ia, wanneer mogen wij dit als

gemeenteraad ontvangen? Zo nee, wat is hiervan de reden?

Het "Verhaalvan Roosendaal" gaat over de gemeente Roosendaal, dus de stad en de dorpen, in haar

omgeving. Er is veel in beweging in Roosendaal. We werken op veel fronten, en met veel

verschillende partijen, aan het verbeteren van de stad, de dorpen en de buurten. ln het

collegeprogramma zijn 15 prioriteiten uitgewerkt, vanuit Rijk en Provincie komt er veel op ons af, en

er staan grote projecten op stapel. Heel veel komt nu of op korte termijn samen. Een sterk en

verbindend "Verhaal van Roosendaal" kan daarbij zorgen voor een fundament onder de activiteiten en

projecten die de gemeente en andere Roosendalers realiseren. Het Verhaal geeft ook een

onderbouwing van onze inzet richting mede-overheden, en kan uitnodigend zijn voor mensen en

bedrijven van buiten de gemeente en de regio.

ln onze optiek bestaat het Verhaal van Roosendaal uit drie delen:

1) De historie van de gemeente en het historisch DNA;

2) Een inspirerend toekomstbeeld dat de grote opgaven verbindt en zorgt voor consistentie in onze

communicatie;

3) Een groot gebaar, waarmee Roosendaal uitstraalt: hier gebeurt iets bijzonders!

Wijzijn momenteel in gesprek met een professioneel bureau om ons in de hier geschetste lijn te

ondersteunen bij de uitwerking van het Verhaal van Roosendaal en het opstellen van een

uitvoeringsprogram ma.

De organisatorische en financiéle uitwerking van de grote opgaven uit het collegeprogramma leggen

we komende zomer met de kadernota aan uw raad voor. Dan venrvachten we ook u nader te kunnen

informeren over de stand van zaken rond de uitwerking van het Verhaalvan Roosendaal en de

bijbehorende integrale com municatie-strategie.



3. Kunt u aangeven welke objecten hiervoor in aanmerking komen en welke niet? Graag een

toelichting hierop.

Niet alle objecten in de stad lenen zich ervoor om te bestickeren of beschilderen. Voor de technische
rioolinstallaties is het ongewenst kasten te beplakken en /of te beschouwen vanuit een beheersmatig
oogpunt. We steken veel energie in het voorkomen daarvan. Bovendien zijn de ongeschonden
kastoppervlakken nodig om de QR-codestickers duidelijk zichtbaar te houden in het kader van
onderhoudsactiviteiten. Elektriciteitskasten zijn geen eigendom van de gemeente. Hiervoor is

toestemming van de eigenaar nodig. ln sommige gemeenten geven die eigenaren medewerking.

Het idee spreekt ons wel aan om de mogelijkheden en de kosten te onderzoeken, met name omdat
enkele elektriciteitshuisjes nu voor illegale reclame worden gebruikt. Dan is het reguleren van
beplakking wellicht een betere optie.

4. Welke stappen zijn er inmiddels gezet door Roosendaal Citymarketing en welke rol past

hierin vanuit de gemeente?

Voor de stappen die door Citymarketing zijn gezet: zie antwoord op vraag l.

Bij het uitwerken van de uitvoeringsagenda bij het Verhaal van Roosendaal zullen we de rol van alle
partijen beschouwen. Het is zeker denkbaar dat Citymarketing dan een coördinerende rol krijgt en

vervolgstappen met haar uitvoeringspartners oppakt. Voor nu is het nog te vroeg om hierop vooruit te
lopen.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De b


